



Ekspo Pelancongan Jepun untuk Muslim

2017 di Osaka, Jepun



Kami sedang bekerja bersama untuk menjadikan Jepun lebih selamat dan lebih menyeronokkan untuk pelancong Muslim. Sertai kami di Jepun pada Julai 2017!

Tempat	Sakai City Industrial Promotion Center 183-5 Nagasone Kita-ku Sakai, Osaka
Masa	Rabu, 12 Julai, 2017 10:00 Pagi - 8:00 Malam / Khamis, 13 Julai 10:00 Pagi - 6:00 Petang
Penaja	Ekspo Pelancongan Jepun untuk Muslim 2017 di Osaka, Jawatankuasa Eksekutif Jepun
Sokongan	Badan Pelancongan & Konvensyen Osaka KanFA Jawatankuasa Dalaman Kobe Motomachi Lain-lain masih menunggu kepastian
Skala	40 booth pameran (dijadualkan) / 10 booth Festival Muslim (dijadualkan)
Kehadiran	5000 orang (dijadualkan)
Sasaran Pameran	Produk, servis, kemudahan, dan banyak lagi untuk Muslim yang ditawarkan oleh banyak organisasi Jepun, peniagaan, orang, perbandaran dan organisasi tempatan untuk promosi pelancongan Muslim dan pembangunan persekitaran untuk warga asing, masjid, organisasi berkaitan Muslim/Halal, dan banyak lagi.
Kategori (contoh)	Makanan, minuman, herba, restoran, kemudahan penginapan, kemudahan komersial, akomodasi penyembahan, kesihatan & kecantikan, fesyen, demo budaya Jepun, penerbangan, agensi pelancongan, dan item lain berkaitan pelancongan dalaman.
Masuk	Percuma

Acara Utama Pameran



Kami menjemput anda untuk mencuba produk dan servis yang telah memperolehi sijil Halal atau yang tidak mempunyai sijil tetapi telah mengikut garis panduan Halal. Banyak perniagaan Jepun akan mengadakan pameran, seperti restoran dan kemudahan penempatan, cenderamata Jepun dan demonstrasi budaya, dan fesyen Muslim rekaan Jepun.

Acara Sampingan Festival Muslim



Kami akan memperkenalkan negara-negara dan budaya Muslim sebagai sebahagian dari tujuan kami untuk pemahaman bersama antara Muslim dan Jepun melalui pertukaran antarabangsa.

Bantu Kami

<https://goo.gl/forms/sjGCAPGihxuZCmz02>

Untuk menjadikan acara ini suatu acara yang boleh menggembirakan semua, kami sedang menjalankan tinjauan sebelum acara. Setiap butiran kecil membantu, jadi benarkan kami mendengar pendapat jujur anda.



Cari kami di Facebook untuk berita terbaru!

@japantravelexpoformuslims



Lawat laman web kami untuk butiran lanjut tentang acara.

<http://www.japantravelexpoformuslims.com> ✉ expo@japantravelexpoformuslims.com

